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Dobry den, chtel bych si koupit shineray 250, jaky mate zkusenosti?
Kovboy 19.01.2009 23:27:48

Ten vzducháč má dost zbytečných problémů, lepší je ten vodou chlazený xy250STIXE
fidok 20.01.2009 09:12:48

Ja ji mel mesic a hooodne rychle jsem ji prodaval nez se cela rozpadla...radsi pridej
nejakou kacku a kup neco lepsiho,kamarad co si ji nechal a neprodal jako ja,tak s tim
ma porad nejaky problemy,jeden den jezdi a tyden opravuje...radim dobre ale klidne
pockej na jiny nazory...
TEKUMSEH 20.01.2009 10:08:16

Zdravím Rohlíka to záleží taky jak na tom seš finančně a jak si zručný protože když si
to koupíš tak ti postupně vše odejde počínaje ložiskama v kolech uložení ramen,čepy a
pořád něco.Ale zase na druho stranu já sem taky začínal na bashan číně a na naučení
je to řekl bych dobrá věc,hodně se dovíš o 4kolkách díky této číně.
MAT-lupíno 20.01.2009 13:45:47

Taky jsem na ní začínal. Mám ji stále doma. Naučil jsem se na ni jezdit. Občas něco
opravíš.Pro poznání světu čtyrkolek to stačí, A jestli tě to chytne tak stějně do půl roka
budeš koukat po něčem lepším I já na jaro budu kupovat nový stroj. A soudruha číňana
toho nechám doma klukum na ježdění.
pavlos11 20.01.2009 15:42:30

fidok> mas pravdu ja sem den sem jezdil v terenu a 2dny sem to opravoval strasný
furt sem jen pod tim lezel ale jednu domu slapala krasne :-DD ale jak to stalo tak uz se
zase hromadily problemy :´-(
rohlik65 20.01.2009 21:44:03

panakocz> co je to, zbytecny problemi? loziska, cepy udelam, ale zajima me to ostatni,
ten vodnik je na me moc drahej. Mam doma cinu pitbike a vcelku to jde, na to jak se s
nim zachazi, tak drzi, samozrejme po mensich upravach.
Caky26 11.02.2009 20:35:23

rohlik65> no, chlapče, měj jsem STIXE půl roku a nedokážeš si představit, jak rád
jsem se ji zbavil. a když si ji odváželi, ještě dvě hodiny potom jsem stál a mával. ne,
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fakt sračka na druhou. než to, tak raději koukej po něčem lehce jetým.
Pípa. 11.02.2009 20:45:00

Já sem to měl taky(toho vzducháče)a sral se a sral se.Kámoš má toho vodníka a sere
se a sere se.To není sranda ale tvrdá realita.Ale to všechno je o penězích.
JohnRambo 12.02.2009 14:04:50

nojo za málo peněz málo muziky,ja mam shineray xy300ste je to taky vzducháč,už
sem na něm nalítal dost a to dostává kotel a bez problému,samo že mám v merku něco
lepčího ,ale hold každej nemá peníze na vyhazování a myslím že čína za ty keše není
tak zlá,přítelkyni sem koupil Lydu203e a jediný co schledávám na houno je že je úzká
no ale když se tam hoděj podložky tak v klidu, takže takhle toho Shineraye250 bych
nedoporučil to je vážně nepovedené buď Bashan bo ta Lyda.
ondrahollas 22.02.2009 10:06:49

Zdravim jezdce se zkušenostmi ohledně této čtyřkolky.Seznámím vás s mou situací ;-)
v létě si měl táta pořídit pracovní čtyřkolku Suzuki 400 Eiger,měl zaplacenou zálohu ale
v tom obchodě udělali nějaký podvod s penězmi,navíc se tátovi nelíbilo že to je
vzducháč.Když viděl zklamání mě a mýho bráchy(14 a 15 let) pořídil nám právě tuhle
čtyřkolku.Jak se dalo čekat,dva šílenci od toho čekaj maximum a čtyřkolka podle toho
vypadá.Teďka jí máme v servisu.Táta by nejradši novou,ale zrovna není v moc dobrém
období,tak přemýšlím nad nějakými úpravami,jak zlepšit spolehlivost a jízdní vlastnosti.
Prosím vás,na co mám dávat pozor při výběru pneumatik,co je potřeba vyměnit nebo
utáhnout/poštelovat. Jak mám vybírat laděný výfuk.Předem děkuju za ochotu,šťastnou
cestu ;-)
MotochinaCZ 22.02.2009 10:15:34

ondrahollas> a mluvíš o té vzduchem chlazené 250STXE nebo o té vodou chlazené
250STIXE? Zeptej se na http://www.motochina.cz/ tam je spousta lidí, co s tím jezdí i
závody a různě to upravují
ondrahollas 22.02.2009 10:17:20

MotochinaCZ> nevěděl bys o něčem ty? :-) mluvím o vzduchem chlazené STXE.
MotochinaCZ 22.02.2009 10:22:43

optej se na motochině Kovboje, specializuje se na to. Sem chodí jako Panakocz
ondrahollas 22.02.2009 10:30:20

nějak se tam v tom nevyznám,kovboj neni online
ondrahollas 22.02.2009 10:53:55

Prosím poraďte někdo jak zlepšit spolehlivost?Na co dávat pozor při výběru
pneumatik?? Moc prosím ;-)
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